

ALKHEMIST

DERMA- PLANING

Please follow these pre and post-treatment instructions to get the most out of your Dermaplaning treatment at ALKHEMIST.

BEFORE

Avoid all exfoliation 24 to 48 hours before.

AFTER

Avoid applying makeup for the 12 hours following the treatment / Avoid exposure to direct sunlight and heat, like hot showers, spas and saunas for 48 hours / Avoid exfoliation and active ingredients for 48 hours / Avoid intensive exercise the same day / Avoid waxing for 48 hours.

AVANT

Éviter toute exfoliation 24 à 48 heures avant le début du traitement

APRÈS

Éviter de se maquiller pendant les 12 heures suivant le traitement / Éviter l'exposition directe au soleil et à la chaleur, comme les douches chaudes, les spas et les saunas pendant 48 heures / Éviter l'exfoliation et les ingrédients actifs pendant 48 heures / Éviter l'exercice physique intensif le jour même / Éviter l'épilation à la cire ou au laser pendant 48 heures.